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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 

 

Θέμα: Απορρόφηση Προγραμμάτων ΕΣΠΑ 

 

Σε προηγούμενες Ερωτήσεις μου (αρ. πρωτ. 2661/2019 και 4045/2021) το Υπουργείο 

Ανάπτυξης είχε δώσει αναλυτικά στοιχεία για την απορρόφηση των κονδυλίων των 

Προγραμμάτων του ΕΣΠΑ 2014 – 2020. Από τα στοιχεία προέκυπτε ιδιαίτερα σημαντική 

πρόοδος στην υλοποίηση των Επιχειρησιακών Προγραμμάτων.  

Ειδικότερα, η συνολική απορρόφηση, σύμφωνα με στοιχεία του Ολοκληρωμένου 

Πληροφοριακού Συστήματος στις 31.12.2020, ανήλθε στο 58,48% (σε όρους ενωσιακής 

συνδρομής), με το σύνολο των δαπανών (δημόσια δαπάνη) να φτάνει τα 11,6 δις ευρώ και 

τις νομικές δεσμεύσεις να διαμορφώνονται σε 19,7 δις ευρώ. 

Δεδομένου ότι η περίοδος 2014 - 2020 βαίνει προς ολοκλήρωση, ενώ έχει ήδη αρχίσει η 

εφαρμογή των Προγραμμάτων της νέας προγραμματικής περιόδου, 

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 

Ποιες είναι, μέχρι 31.12.2021, οι νομικές δεσμεύσεις και ποιες οι απορροφήσεις ανά 
Επιχειρησιακό Πρόγραμμα του ΕΣΠΑ 2014-2020; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Σταύρος Ελ. Καλογιάννης 

Ιωάννινα, 13.01.2022 
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